聖堂報告 四旬期第一主日 18/2/2024

- 1. 香港教區定本主日各台公開彌撒舉行第二次募捐,以資助「香港天主教教友總會」各項福傳活動及培育計劃。 請各位教友慷慨捐獻。
- 2. 為讓教友及九華師生在四旬期內,默想耶穌的苦難,反 思基督藉十字聖架救贖了世界。

本堂從四旬期首主日開始,逢星期五(23/2,1/3,8/3,15/3, 22/3),於下午4:00舉行「拜苦路」,歡迎大家一起參與。

- 3. 有關去年聖枝,教友可放於設置在聖堂辦事處外的收集 箱。
- 4. 九龍華仁書院公教聯會將會舉行四旬期晚餐祈禱會,以話 劇及音樂重演耶穌的事跡,幫助教友善導四旬期,詳情如 下:

日期:二零二四年三月八日(星期五)

時間:下午六時至下午八時半

地點:學校禮堂

票價:\$200

門票將在二月十八和二十五日在聖堂側門及正門發售。 名額有限,敬請各位多多支持

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement First Sunday of LENT 18th February 2024

- 1. A second collection is to be taken up at all public masses today in support of the apostolates and formation programmes of the Hong Kong Central Council of Catholic Laity. Please show your generous support.
- 2. To allow the faithful and students of Wah Yan College to meditate on the sufferings of Jesus and reflect on how Christ redeemed the world through the Holy Cross, the church will hold the "Stations of the Cross" (in Cantonese) every Friday (23/2, 1/3, 8/3, 15/3, 22/3) at 4:00 p.m., starting from the first Sunday of Lent. Everyone is welcome to participate.
- **3.** Parishioners who have kept the palms from last year may bring them back and place them at the collection boxes located outside the Chapel Office.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.